

مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

P.O. BOX 967, FUJAIRAH, UNITED ARAB EMIRATES | info@ourown.school | www.ourown.school | +971-9222

Ref No: OOEHS/Cir/152/2021-22

May 06, 2022

Circular to Parents: Regarding School Timings - IGCSE R1 to S5 / CBSE KG1 to Grade 12

Dear Parents,

Greetings!!!!

The school will reopen on Monday, 9th May 2022. As per the guidance from MOE, it is decided to fully return to on campus attendance by 100%, after the end of the Eid Al-Fitr vacation. Only students with chronic and serious diseases are excluded from this decision if the parents wish to do so. With a condition that the parent/guardian must submit an approved medical report showing the patient's condition.

Post Ramadan, the school timings will be as follows:

Grades	Timings – Monday to Thursday	Timings – Friday	Reporting Time
R1 & R2, KG1 & KG2	7:30 AM to 11:30 AM	7:30 AM to 11:30 AM	7:20 AM to 7:30 AM
J1 to S3, Gr. 1 to 8	7:30 AM to 1:40 PM	7:30 to 11:30 AM	7:20 AM to 7:30 AM

- Class teachers will be sharing the timetable.
- CBSE Grades 9 to 12 and IGCSE S4 and S5, please refer to guidelines shared earlier.

Please make a note of the following with effect from 9th May throughout the Academic year:

- a) Gates will be closed after the reporting time.
- b) Students arriving late must enter through Gate No. 1 along with the parent.
- c) Please be informed that children arriving late must be accompanied by the Parent till the Reception area. Dropping children at the gate is against the safety and security of the students.
- d) Own Transport availing students must be collected on time for safety reasons, as no staff can be put on duty after their working hours.
- e) As per the MOE behaviour policy concerning the student behaviour management regulation, marks will be deducted for late entry (arrival) and late pickup (dispersal) of the students.

Following School Dress Code to be followed meticulously:

- All students must wear the prescribed school uniform. Students will not be allowed to attend their classes without complete school uniform (parents are advised to buy the same from the School source as it ensures standardization of material, colour and design)
- The school uniform is required to be worn with the proper decorum. The trend of folding the trousers from down & wearing trousers and skirts below the waistline is not acceptable in the school. The habit of pulling out shirts, as soon as the final bell rings, is unacceptable. Official P.E uniform and white sports shoes is to be worn only on the days when students have Physical Education, as per the timetable.
- Appropriate School Shoes to be worn (black /brown as applicable, with no added design) and PE
 Uniform with approved PE sports shoes. Wearing sports shoes or other colourful shoes with uniform is
 not permitted.
- The school expects boys to wear their hair short. Beards, long hair, hair gels, eccentric hairstyles, etc. are not permitted. Girls are required to keep their hair tied or plaited (2 plaits with black rubber band/hairband). Hair accessories and fashionable hair, styling/ tying is not allowed. No student is allowed to colour their hair/ tattoo their bodies. If found so, they will not be allowed to school till the hairs are groomed properly.
- Ornaments of any kind are not a part of the school uniform. Girls may wear simple ear studs but not elaborate earrings or any other ornaments, jewellery. Cosmetics and nail paints are strictly prohibited.
- During the winter season students must wear the prescribed school cardigan.



مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

P.O. BOX 967, FUJAIRAH, UNITED ARAB EMIRATES | info@ourown.school | www.ourown.school | +971-92224855

Students to wear a lab coat (white) during practicals on campus.

The school uniform specification and guidelines are available on the school website: www.ourown.school – Information – Uniform Guidelines

PRINCIPAL

PCR Guidelines:

- a) Vaccinated and Non-Vaccinated students less than 16 years old shall conduct periodical PCR Test every 28 days.
- b) Vaccinated students 16 years old and above shall conduct a periodical PCR test every 14 days.
- c) Non Vaccinated students 16 years old and above shall conduct a periodical PCR test every 7 days.
- d) Close contacts quarantine for students is cancelled (if they don't have any symptoms) for all those confirmed as close contacts for a confirmed COVID 19 positive case and ensure their daily attendance to school during that period and comply with the following:
 - For students less than 18 years old a mandatory PCR test on day one and day four.
 - For students 18 years old and above a mandatory daily PCR test for 5 days.
- e) PCR reports (**not more than 96 hours**) to be updated to the respective Class Teacher prior to reopening and regularly as per the above guidelines.
- f) Visitors and Parents must present the Green Pass on Al Hosn App for entering the campus.

Thanks and Regards,

Dr. S Reshma,

Principal/School Director



OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH PRINCIPA

P.O. BOX 967, FUJA RAH, UNITED ARAB EMIRATES | info@ourown.school | www.ourown.school | +971-92224957

Ref No: OOEHS/Cir/152/2021-22

May 06, 2022

Circular to Parents: Regarding School Timings – IGCSE R1 to S5 / CBSE KG1 to Grade 12

أولياء الأمور الأعزاء،

تحية طيبة وبعد،

نحيكم علماً بأنه سوف يتم استأناف الدوام المدرسي يوم الاثنين 9 مايو 2022. وفقًا لتوجيهات وزارة التربية والتعليم ، عودة الكاملة للتعليم الحضوري في كافة المدارس الخاصة بنسبة 100%، بعد انتهاء إجازة عيد الفطر. ولا يُستثنى من هذا القرار غير الطلبة من ذوي الأمراض المزمنة والخطيرة في حال رغب أولياء الأمور في ذلك(مرفق)، شريطة أن يقوم ولي الأمر بتقديم تقرير طبي معتمد يوضح الحالة المرضية للطالب/الطالبة.

1- مواعيد الدوام المدرسي بعد شهر رمضان المبارك:

Grades	Timings – Monday to Thursday	Timings – Friday	Reporting Time
R1 & R2, KG1	7:30 AM to 11:30 AM	7:30 AM to 11:30	7:20 AM to 7:30 AM
& KG2		AM	
J1 to S3,	7:30 AM to 1:40 PM	7:30 to 11:30 AM	7:20 AM to 7:30 AM
Gr. 1 to 8			

وسوف تقوم معلمة الفصل بإرسال الجدول المدرسي.

• اما بالنسبة لطلاب النظام الهندي للصفوف من 9 إلى 12 والنظام البريطاني العاشر والحادي عشر ، يرجى الرجوع إلى الإرشادات التي تمت مشاركتها سابقًا.

يرجى ملاحظة ما يلى اعتبارًا من 9 مايو:

-) سيتم إغلاق البوابات بعد وقت الحضور.
- ب) يجب على الطلاب المتأخرين الدخول من خلال البوابة رقم 1 مع ولى الأمر.
- ت) يرجى العلم بأنه يجب على ولب امر الطلبة المتأخرين مرافقة ابنه/ابنته حتى منطقة الاستقبال. إنزال الطلاب عند البوابة يتعارض مع سلامة الطلاب وأمنهم.
- ث) يجب استلام جمع الطلاب الذين لا يستخدمون الحافلات المدرسية في الوقت المحدد لأسباب تتعلق بالسلامة، حيث لا يمكن تعيين موظفين في الخدمة بعد ساعات عملهم.
 - ج) وفقًا للائحة السلوك الطلابية التابعة لوزارة التربية والتعليم فيما يتعلق بتنظيم إدارة سلوك الطلاب ، سيتم خصم العلامات للدخول المتأخر (الوصول) والتسجيل المتأخر (الانصراف) للطلاب.

قواعد اللباس المدرسي التي يجب اتباعها بدقة:

- يجب على جميع الطلاب ارتداء الزي المدرسي المحدد. لن يُسمح للطلاب بحضور فصولهم الدراسية بدون الزي المدرسي الكامل يُنصح أولياء الأمور بشراء نفس الزي المدرسي من مخزن المدرسة لضمان توحيد المواد واللون والتصميم).
- يجبّ ارتداء الزيّ المدرسي والمحافظة على اللياقة المناسبة. اتجاه طي البنطال من الأسفل، ان ارتداء البنطلونات والتنانير تحت الخصر أمر غير مقبول في المدرسة. كما إن عادة خلع القمصان بمجرد أن يدق الجرس الأخير أمر غير مقبول. يجب ارتداء الزيّ الرسمي للرياضة والأحذية الرياضية البيضاء فقط في الأيام التي يكون فيها الطلاب لديهم حصة تربية بدنية حسب الجدول المدرسي
- ارتداء أحذية مدرسية مناسبة (سوداء/بنية بدون تصميم إضافي) والزي المدرسي للتربية البدنية مع أحذية رياضية معتمدة. لا يسمح بارتداء أحذية رياضية أو أحذية ملونة أخرى مع الزي المدرسي.
- تتوقع المدرسة من الأولاد تقصير شعرهم. لا يسمح بتطويل اللحي، والشعر الطويل، وجل الشعر، وتصفيفات الشعر الغريبة الأطوار ، وما إلى ذلك. يُطلب من الفتيات الحفاظ على شعرهن مربوطًا أو مظفرا (تسريحة الشعر بضفرتين مع شريط مطاطى أسود / رباط شعر) إكسسوارات للشعر وربط شعر عصري غير مسموح في المدرسة. لا يسمح لأي طالب بتلوين شعره / وشم أجسادهم. إذا تم العثور على ذلك، فلن يُسمح لهم بالذهاب إلى المدرسة حتى يتم العناية بالشعر بشكل صحيح.
- الحلي بأي نوع من الأنواع ليست جزء من الزي المدرسي. قد ترتدي الفتيات أقراط أذن بسيطة، ولكن لا يسمح ارتداء أقراطًا متقنة أو أي حلى ومجوهرات أخرى. مستحضرات التجميل وطلاء الأظافر محظورة.
 - خلال فصل الشتاء، يجب أن يرتدي الطلاب سترة المدرسة الموصوفة لهم.
 - يرتدى الطلاب معطف مختبر (أبيض) أثناء التدريب العملى داخل المبنى المدرسي.



مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

P.O. BOX 967, FUJAIRAH, UNITED ARAB EMIRATES | info@ourown.school | www.ourown.school | +971-92224855

مواصفات وإرشادات الزي المدرسي متوفرة على موقع المدرسة:

www.ourown.school - معلومات - ارشادات الزي المدرسي

إرشادات PCR:

- 1. يجب على الطلاب المطعمين وغير المطعمين الذين تقل أعمارهم عن 16 عامًا إجراء اختبار PCR دوريًا كل 28 يومًا.
 - 2. يجب على الطلاب المطعمين بعمر 16 عامًا فما فوق إجراء اختبار PCR دوري كل 14 يومًا.
 - 3. يجب على الطلاب غير المطعمين بعمر 16 سنة وما فوق إجراء اختبار PCR دوري كل 7 أيام.
- 4. تم إلغاء الحجر الصحي للطلاب المخالطين مع جميع الأشخاص الذين تم تأكيدهم على أنهم على اتصال وثيق بحالة إجابيه مؤكدة بفيروس كوفيد 19 وتأكد من حضورهم اليومي إلى المدرسة في حال عدم ظهور أي اعراض عليهم خلال تلك الفترة والامتثال لما يلى:
 - - للطلَّاب الذين تقل أعمارهم عن 18 عامًا، يجب إجراء اختبار PCR في اليوم الأول واليوم الرابع.
 - - للطلاب الذين تبلغ أعمارهم 18 عامًا فأكثر، يجب إجراء اختبار PCR يوميًا لمدة 5 أيام.
- 5. يجب ارسال نتيجة PCR (لا تزيد عن 96 ساعة) إلى معلم الفصل المعني قبل الالتحاق بشكل منتظم وفقًا للإرشادات المذكورة أعلاه.
 - 6. يجب على الزوار وأولياء الأمور تقديم المرور الاخضر على تطبيق الحصن للدخول إلى مبني المدرسة.

مع جزيل الشكر



د.س ريشما، المديرة المدرسة